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Tittel: Endelig referat fra møtet 3 oktober

Hei!
 
Jeg har fått noen kommentarer som jeg har inkludert i vedlagt referat og jeg anser nå referatet som endelig.
 
ViNA har allerede, delvis på bakgrunn av referatet, innkalt til et møte som skal drøfte grunnlaget for felles
anskaffelser. Jeg kommer til å møte med en intensjon om å forplikte Bindal kommune til en anskaffelse om alt A –
pasientvarslingssystem. Jeg håper flere kommuner blir med slik at vi får en felles anskaffelse!
 
Regionrådet har, etter litt frem og tilbake, sendt ut et utkast til høringsuttalelse på regional utviklingsplan for HF
Midt‐Norge som inkluderer en god del av vårt innspill. Jeg kommer til å ringe Ragnar Prestvik i morgen for å snakke
mer om hvordan vi får til bedre prosesser i fremtiden – jeg orienterer dere etter samtalen.
 
Det kommer mer info om kick‐off for kommunale forløp i Helseplattformen 5. desember etter hvert. Vi kommer
også da til å samles kort for å diskutere videre møteplan i 2019.
 
Mvh,
 
Arne Bangstad
Helse‐ og velferdssjef
Arne.bangstad@bindal.kommune.no
Tlf 48 26 18 73
 


